
  

 

Skolebestyrelsesmøde Alslev skole.                                                   

Onsdag den 3/4 2024 fra 16.30 – 18.30  
 

Deltagere udsendt til alle i bestyrelsen. 
 

 

 

 

 

 

Fraværende: Joachim 

 

Mødeleder: Kenneth 

 

 

Tid Dagsorden Referat 

 
5 min 
 

 
Tjek på referat og dagsorden 

 
Godkendt  

 
20 min. 

 
Status: ledelse  
Økonomi tilsyn april kort info 
Fagfordeling   
Status SFO: 
Status skole: 
- 

 
Der er balance mellem næste års 
normering og antallet af eksisterende 
pædagog- og lærerstillinger. Det kommer 
til at stemme med de nuværende 
lønudgifter. 
Der skal slås en stilling op i stedet for 
Morten med ansættelse pr. 1. august. 
 
Vi er godt i gang med fagfordelingen til 
næste skoleår.  
 
Sfo: Det er dejligt at vejret giver lidt flere 
muligheder for at være udenfor. 
 
Skole: Der er forsvundet en computer fra 
en af drengene i 5. klasse og vi oplever flere 
der deler koder og spil. Vi er i dialog med 
SSP om et oplæg for både forældre og børn. 
 
Skole: Storeteam er i øjeblikket optaget af 
indholdet i madpakkerne og har et ønske 
om at der kommer fokus på sund kost. 
 

 
15 min 

 
 
Valg i skolebestyrelsen 2024 
 

 
Til valgmødet dukkede der én forældre op 
som ergen vil opstille som suppleant. Hvis 
der ikke kommer andre er der fredsvalg  



 
Rikke skriver ud til alle forældre om en 
uges tid i håb om at få en suppleant mere. 
 

 
20 min 
 

Online møde med skolechefen. 
Agora /fremtidens skole 
 

 
Agora bliver for omfattende for Alslev 
Skole i øjeblikket, men der bliver mulighed 
for at blive en del af et mini-koncept af 
LEAPS som arbejder med det 
undersøgende mindset. 
Hvis vi ønsker at være en del af LEAPS, kan 
vi få et specialdesignet koncept, som passer 
til vores skole, hvor vi arbejder med det i 
begrænset perioder i løbet af skoleåret.  
 
Det besluttes ikke at deltage i Agora-mødet  
 
 

 
20 min 

SFOèns bygninger  
Der er ved et møde i oktober 2023 aftalt at 

- Ejendomscentret har en opgave i at 
gennemgå bygningernes tilstand og 
lave en beskrivelse af proces + 
tidsplan 

 
Der indkaldes til et nyt møde… Rikke 
skriver til ejendomscenteret fredag for at 
rykke for en møde dato. 
 

 
20 min. 

Branding og de gode historier 
GDPR  

 
Bjarne fra IT (Varde Kommune) har på 
sidste skoleledermøde fortalt, hvad man 
skal være opmærksom på, hvis skolen 
benytter sig af facebook.  
Hvis man benytter sig af en facebookgruppe 
til at brande skolen, er det vigtigt, at der kun 
benyttes ”harmløse” billeder af børn i 
grupper. 
Det besluttes, at der skal oprettes en 
facebookgruppe, hvor der kan deles 
billeder af dagligdagen. Det bliver kun RW 
og ML, som får adgang til at lægge billeder 
ud. 
 

10 min. Skoleudviklingsplan og besøg den 
forvaltningen den 22/5 kl. 16.30 – 18.00 

 
Der skal deltage mindst to fra bestyrelsen. 
(Kasper, Kenneth/Joakim, Camilla, Lise-
Lotte) 
 
RW og ML arbejder videre på den 
eksisterende skoleudviklingsplan, som skal 
fremlægges den aften. 
 

Evt:  Mødet i juni flyttes til mandag d 10. juni. 



 
Elevrådet skal i næste skoleår inviteres 
med til skolebestyrelsesmøderne mindst 2 
gange. 
 
I næste skoleår inviteres Skole og Forældre 
til at fortælle om skolebestyrelsens 
opgaver. 
 
Resultaterne fra trivselsmålingerne skal på 
dagsorden til et skolebestyrelsesmøde i 
maj eller juni. 
 
Der er en forældrehenvendelse om et 
forslag til et oplæg om trivsel til 
forældremødet i starten af skoleåret. 
 

   
   
   

 


